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V období náročného hledání
úspor chci vést věcnou debatu a

zasadit se o spravedlivé
rozdělení fakultních zdrojů.

Také bych rád přispěl
konstruktivnímu dialogu napříč

obory.
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NOVÉ STUDIJNÍ PROGRAMY

ZVELEBOVÁNÍ FAKULTY

Na fakultě chybí doktorský
program filosofie. Ten je přitom

zásadní pro rozvoj naší
katedry.Chci aby u nás vyučovali
kvalitní vyučující a měli možnost

organizovat zahraniční
přednášky či exkurze.

AKADEMICKÝ ROZVOJ
Máme krásnou fakultu. Není
škoda kvůli jídlu chodit ven?
Prosadím automat na bagety.

A fakultní zahrada? Chci
prosadit její zvelebení, aby se
mohla stát místem studentských

akcí a setkání.

LEPŠÍ PROSTŘEDÍ

“Díky své účasti na zasedáních akademického
senátu jsem pochopil, že je potřeba do něj
kandidovat. Proč?
Vidím, že dosud neměly filosofické a
teologické obory v senátu dostatečné
zastoupení. A právě to bych chtěl změnit.”
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